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Møde med energiselskabernes formænd

Til jeres orientering har jeg i dag afholdt møde med formændene for de 
energiselskaber, som i forlængelse af energiaftalen af 10. juni 2005 skal 
levere energibesparelser for, at det samlede mål kan opnås.

Først og fremmest må jeg sige, at jeg med tilfredshed kunne konstatere, at 
der overordnet var positive tilbagemeldinger fra hele kredsen.

Selskaberne lagde ikke skjul på, at de synes, vi havde sat et ambitiøst mål. 
Imidlertid var metodefriheden af afgørende betydning for deltagerne og 
bevirkede, at parterne så opgaven som en positiv udfordring.

På mødet udtrykte selskaberne desuden enighed om følgende tidsplan:

� Straks efter sommerferien tager jeg initiativ til etablering af koordi-
nationsudvalget, så udvalget kan udarbejde grundlaget for en model 
for udliciteringen af indsatsen over for erhvervsvirksomheder.

� Parallelt indkaldes selskaberne til at deltage i en lille arbejdsgruppe 
for at udarbejde udkast til aftale.

� Inden udgangen af september mødes jeg igen med mødedeltagerne 
og ser på arbejdsgruppens udkast og eventuelle udestående proble-
mer.

� Ultimo november er det min forventning, at jeg kan rapportere til-
bage til forligspartierne om en aftale.

Mødet blev afsluttet i en konstruktiv ånd, hvor alle gav udtryk for at ville 
gå målrettet til opgaven.
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